

Protokoll från Öråd

TraditionsMEsterIT

2012-09-17

1 Formalia

1.1 Mötets högtidliga öppnande

TraditionsMästare Tomas Silveira Bertorello förklarade mötet öppnat klockan 17:20.

1.2 Val av mötesordförande

Tomas Silveira Bertorello valdes till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Jana Prihodko valdes till mötessekreterare.

1.4 Val av två justerare tillika rösträknare

Vilho Jonsson och Karl Stenlund valdes till justeringsmän tillika rösträknare.

1.5 Närvarande

Almira, Sievers, Karl, Bona, Cesar, Joel, Jack, Simon, Preox, Patrik, Mia, Jacob, Isabel, Gustav, Johan, Oskar, Magnus, Fnkl, Max, Jocke F, Filip, August, Emil, Patrik, Marcus, Jocke P, Anders, Jaz, Irina, Tomas, Jana, Ingrid, Emelie, Vilho.

1.6 Adjungeringar

Mötet adjungerade in Nina och Alma med närvaro och yttrandefrihet.

1.7 Mötets behöriga utlysande

Mötet fann Örådet behörigt utlyst.

1.8 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes i sin helhet.

1.9 Genomgång av föregående mötesprotokoll

Mötet beslutade att lägga protokollet till handlingarna.

2 Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden.

3 Mästarna informerar

3.1 Nya Prao

Har fått in många nya prao ca 15st.

3.2 Praos checklista

Diskussionstråd på forum kommer upp.

3.2.1 Spreadshop

På väg, problem med filformat.

3.2.2 Vi vill internfesta mer!

Internfest den 28e september, för att vi har många nya prao.

3.3 Barcraft-event! (30/10)

4 Beslut och diskussion

4.1 Vraq

Diskuteras om vad vraq är och hur man blir vraq.

4.2 Vraqs motion

Mötet beslutar att stryka motionen och låter Cesar och Tomas att skriva en ny till nästa öråd.

4.3 Proposition om ändringar av Marskalkskrav

Propositionen godkänns i sin helhet. Checklistan skall fastställas till nästa öråd.

5 Festformalia

5.1 Uppföljning av evenemang

5.1.1 Mottagning

TMEIT var bäst och Staffan är jättesöt i klänning.

5.2 Kommande evenemang

5.2.1 Ovvegasque (21/9)

5.2.2 GLENN-sittning, Qmisk (29/9)

5.2.3 Marskalksittning, DISK (6/10)

5.2.4 Sjöslaget (14-15/10)

5.2.5 Intern fest men QMISK (3/11)

6 Avslutande formalia

6.1 Övriga frågor

6.1.1 Var har alla PRAO-tröjor tagit vägen?!

Praotröjor ska lämnas tillbaka dagen efter om de har lånats.

6.1.2 Toast

Vilho har köpt ett toa-stjärn som är awesome.

Vilka kan jobba luncher: Jacob, Almira, Jocke F, Karl, Patrik, Ingrid, Emelie, Alma, August, Nina. Mellan kl 12 och 13. Kan de som jobbar få gratistoast? Kanske. Doodle ska fixas.

6.1.3 Anne har lagt upp en post på forum.

Läs! 10 okt, behövs jobbare, jobbare får exklusivt märke. Tillsammans med QMISKglenn.

6.1.4 Städning

Städas dåligt i Kistan. VARFÖR? är det för att det inte finns bra städgrejer? Karl ska prata med Ivy och köper in.

6.2 Nästa möte

22 eller 24 oktober.

6.3 Mötets högtidliga avslutande

Tomas Silveira Bertorello avslutade mötet klockan 18:23.

Tomas Silveira Bertorello - Mötesordförande	Jana Prihodko - Mötessekreterare
Vilho Jonsson - Justerare	Karl Stenlund - Justerare